
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 7. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 176
Forslag til lov om ændring af lov om midlertidig regulering af boligforholdene og lov om

andelsboligforeninger og andre boligfællesskaber. (Øgede energikrav ved anvendelse af

boligreguleringslovens 5, stk. 2, og fastfrysning af vurderinger af værdien af andelsbolig-

foreningers ejendomme).

Af boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

L 177

Forslag til lov om ændring af lov om midlertidig regulering af boligforholdene og lov om

andelsboligforeninger og andre boligfællesskaber. (Karensperiode ved erhvervelse m.v.

af udlejningsejendomme og lovfæstelse af normalvedtægtens krav om 4/5 tilslutning til

opløsning af andelsboligforeninger).

Af boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

L 178

Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om midlertidig regulering af boligforholde-

ne. (Styrkelse af lejerne).

Af boligministeren (Kaare Dybvad Bek)

Spørgsmål 11

Ifølge artiklen ”Flere på venteliste må takke nej: Nu stiger antallet af andelsboliger til salg”

bragt i Berlingske den 18. april 2020, sælges flere andelsboliger via ejendomsmæglere,

bl.a. som følge af usikkerhed grundet ”Blackstone-aftale kombineret med coronakrisen”.

Vurderer ministeren, at det foreslåede lovindgreb vil mindske usikkerheden for andelsbo-

lighavere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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